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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 25 noiembrie 2020, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți 33 de consilieri 
județeni, iar doamna consilier județean Marilena Steluța Ionescu a pierdut 
conexiunea și nu s-a mai putut conectat pe platforma on-line, deci şedinţa este 
statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
 
Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va participa la vot şi se va abţine 
ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

Dl consilier județean Manuel Tică la punctul nr. 31 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr.36.  
 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, bine v-am găsit. Începem cu prezența. 
Mînzînă Ion prezent, Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Cîrstea Adrian Stefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă   - Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Eftene Diana Elena? 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ionescu Marilena Steluța? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Tudose Nicolae?  
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dintre cei care nu au răspus prezent, s-a mai logat 
cineva? 

Dna consilier județean Diana –Elena Eftene - Buna ziua, domnule Președinte, 
sunt prezentă. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Eftene Diana- Elena.  

Dl consilier județean George Dan Giuclea– Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Ionescu Marilena Steluța, Ivan Marius Bogdan, 
Tudose Nicolae.  Prezenți până în acest moment 33. 

Dl consilier județean Florentin- Marius Popa - Nu m-ați strigat și pe mine, Popa 
Florentin Marius. 

Dl consilier județean Cîrstea Adrian-Ștefan  - Și Adrian Cîrstea. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Ordinea de zi o aveți la dispoziție. Există o 
propunere din partea domnului Narcis Sofianu, pentru a scoate de pe ordinea de 
zi punctul nr. 29. Fără acest punct sunteți de acord cu ordinea de zi? Punctul 29 
se referă la Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de avizare 
a Lucrărilor de Intervenție – actualizată, pentru proiectul cu titlul 
“CONSERVAREA ȘI CONSOLIDAREA CETĂȚII POENARI ARGEȘ”, 
cod SMIS 116343 și a cheltuielilor legate de proiect, ulterior semnării 
contractului de finanțare. Știți despre ce este vorba, au fost mari discuții, invit 
pe lideri la o discuție suplimentară săptămâna viitoare, pentru a vedea ce soluție 
găsim în cadrul acestui proiect de hotărâre. De acord?  De aici încep : 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Pentru. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Cîrstea Adrian Stefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Eftene Diana Elena? 

Dna consilier județean  Diana Elena Eftene – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ionescu Marilena Steluța? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius- Bogdan Ivan - Acum am intrat, nu am fost atent, 
dacă colegul meu dl Dumitru Grecu  a fost de acord, sunt și eu.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  – Vă mulțumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă -  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Pentru. 

 

 
-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 02.11.2020 ora 12,00  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Supun procesul verbal spre aprobare:  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Pentru. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Cîrstea Adrian Stefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Eftene Diana Elena? 

Dna consilier județean  Diana Elena Eftene – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ionescu Marilena Steluța? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius- Bogdan Ivan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Pentru. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

      

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 02.11.2020 ora 13,00. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 Supun procesul verbal spre aprobare:  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Pentru. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Cîrstea Adrian Stefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Deaconescu Valentin Ion 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Eftene Diana Elena? 

Dna consilier județean  Diana Elena Eftene – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Giuclea George – Dan?  

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ionescu Marilena Steluța? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius- Bogdan Ivan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Pentru. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Pentru. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

 
                                                   - III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” 
Valea Iașului   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Pentru. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Cîrstea Adrian Ștefan? 

Dl consilier județean Adrian Stefan Cîrstea -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Cotenescu Maria?  
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Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Mă abțin. 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Domnule Președinte, ar trebui să 
întrebați dacă sunt discuții! 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Discuțiile s-au purtat la nivelul comisiilor. 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Pai trebuia să explice dl David de 
ce se abține eventual. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  – Mă abțin, în comisie mi s-a pus  
că aceasta structură organizatorică a fost făcută datorită situației actuale. Nu au 
putut să justifice de ce au fost făcute aceste modificări, este foarte clar că se 
încearcă angajarea unor oameni pe perioda pandemică ducând aceste funcții la 
nivelul cel mai de jos pentru a găsi oameni nepregătiți. 

Dl consilier județean  Marius Pîrvu – Domnule Președinte, și noi cei care suntem 
pentru? Putem motiva de fiecare dată, e decizia dânsului dacă se abține, 
comentariile au fost la comisii. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Pîrvu, din eleganță le dăm cuvântul, 
dînșii au argumentele lor pentru care s-au abținut și la nivel de comisie, acum 
votăm proiectul de hotărâre. Dacă există argumente serioase, acum vorbim de un 
spital care este în linia întâi a Covidului. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  – Dacă vrem să fim în linia întâi a 
Covidului angajăm cadre medicale, nu personal auxiliar. 

Dl consilier județean  Marius Pîrvu – Este nevoie și de personal auxiliar.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Personalul auxiliar este foarte important, stimate 
domn. V-ați manifestat abținerea.Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Eftene Diana Elena? 
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Dna consilier județean  Diana Elena Eftene – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   – Domnule Enache, poate  la nivelul comisiei aveți 
o discuție cu colegii să le explicați că și personalul auxiliar are atribuții foarte 
importante în această perioadă.  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Întregul spital trebuie să 
acționeze ca un tot unitar, nu putem să facem abstracție de niciun post în situația 
în care spitalul este prima linie pentru Covid, restul sunt discuții doar într-o 
retorică, părerea mea, strict a campaniei electorale în care ne găsim. Vă 
mulțumim. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Ghiță Cosmin. 

Dl consilier județean Cosmin- Constantin Ghita - Pentru, și dacă îmi permiteți, 
domnule Președinte, referitor la intervenția fiecăruia dintre noi asupra unui 
punct, cel mai bine ar fi la citirea unui punct de pe ordinea de zi să întrebăm 
dacă există amendamente suplimentare care se pot spune această ședință și 
evemtual cine are să menționeze, să ridice mâna  și să le susțină. Așa reușim să 
trecem mai repede. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Amendamente ați făcut la niveul comisiei 
presupun. 

Dl consilier județean Cosmin- Constantin Ghita – Da, dar se pot face și în timpul 
ședintei, codul administrativ permite acest lucru. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Giuclea George. 

Dl consilier județean George Dan Giuclea  - Pentru.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Pentru și aș vrea să propun să nu mai 
facem toată trecerea asta în revistă pentru că durează foarte mult, este foarte 
obositor, mai bine intrebați cine este pentru, cine împotrivă, cine se abține, 
pentru că materialele au fost votate în comisie.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Dl Iacșa? 
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Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Ilie Ion ? 

Dl consilier județean Ion Ilie -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Ionescu Marilena Steluța? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ivan Marius-Bogdan ? 

Dl consilier județean Marius- Bogdan Ivan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Popa Florentin-Marius? 
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Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu -  Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu - Pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Pentru. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Sunteți de acord cu propunerea domnului Grecu ca 
să întreb dacă cineva se abține sau cineva este împotrivă? 

Dl consilier județean Valentin – Viorel Enache – Este cel mai bine. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Da. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și cu  amendamentul colegului vă întreb dupa ce 
dau citire proiectului de hotărâre, dacă sunt amendamente de făcut. 

Dna consilier județean Maria Cotenescu – În plus față de cele de la comisie. 

 Dl Preşedinte Ion Mînzînă  - Absolut. Sigur că da.  

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 vot 
,,abținere” (domnul consilier județean David Bogdan Angelin ).  
         S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 
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                                                   - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de Psihiatrie „Sf. 
Maria” Vedea.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Amendamente?  

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Dacă îmi permiteți, rugămintea 
mea este să se permită să se faca și discuții, pentru că dacă nu se fac discuții 
la ședința în plen, eu de exemplu , punctul de vedere profesionist  al 
domnului doctor Enache nu pot să-l aud în tot mandatu. Nu poți să ai discuții 
doar la comisii, asta încerc să spun. Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vreți discuții? Sunt disponibil.  

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Acum nu. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Cine este împotrivă? Nimeni. Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Marius- Bogdan Ivan  - Domnule Președinte, întrebați și 
dacă se abține cineva. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă -  Se abține cineva? Domnule Ivan? 

Dl consilier județean Marius- Bogdan Ivan – Nu mă abțin, dar trebuie să 
punem ambele variante , nu?  Pentru toate punctele, întrebarea ar fi  dacă se 
abține cineva, dacă este cineva împotrivă și asta. 

     Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Da. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 

 

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Psihiatrie 
„Sf. Maria” Vedea.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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      Discuții ?  Amendamente ? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 vot 
,,abținere” (domnul consilier județean David Bogdan Angelin ).  
         S-a adoptat Hotărârea nr. 12. 

 

 

                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului de Pediatrie Pitești   
- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 13. 

 

                                                   - VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Pediatrie 
Pitești   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 14. 
 

                                                   - VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului Orășenesc „Regele Carol I” Costești  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 15. 

 

                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului Județean de 
Urgență Pitești.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 

 

                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

          Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
          S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 

 

                                                   - XI  - 

 
       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Unității de Asistență MedicoSocială Dedulești. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 

 

 

                                                   - XII  - 

 
       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Unității de Asistență MedicoSocială Domnești.  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Unității de Asistență MedicoSocială Călinești.   - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 

 

                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere a persoanelor adulte cu handicap 
aflate în centrele rezidentiale din subordinea Direcției Generale de Asistență 
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Socială și Protecția Copilului Argeș, aferent lunilor august și septembrie 2020. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 

 

                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Argeș în Consiliul de 
Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate Argeș .  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

 Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Care este propunerea aici. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Propunerea este dl doctor Enache Viorel. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Trebuia și noi să facem 
propuneri, domnule președinte. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Postelnicescu,  puteți să faceți 
propunere, suntem deschiși la orice propunere a dumneavoastră. Vă trebui 
atunci să amânăm punctul acesta și să revenim în sala de ședințe pentru a 
vota secret pentru persoane. Ok? 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Da. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Dacă aveți altă propunere amânăm punctul 
acesta când ne vom întâlni în sala de ședințe iar în ianuarie vom stabili și 
reprezentantul consiliului județean în consiliul de administrație al Casei de 
Sanatate Argeș.  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, vor 
mai fi numiri cu vot secret , nu este singura, așa că de ce să ne grăbim? 



23 

 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Eu cred că este important ca și consiliul 
județean să avem reprezentant în Casa de Asigurări de Sănătate.  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Este important să avem 
peste tot reprezentanți nu numai în casa de asigurări.  

Dl consilier județean Bogdan-Angelin David – Și din partea tuturor partidelor 
politice. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Din partea tututror partidelor politice? N-avem 
decât unul singur din pacate. 

Dl consilier județean Bogdan-Angelin David – Am spus plus viitoare numiri, 
nu neaparat pe subiectul acesta.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Bun, deci sărim peste punctul acesta. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Supuneți la vot domnule președinte, 
pentru că noi am votat deja o ordine de zi. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu -  Îl amânăm. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Grecu,  nu avem ce face fiind două 
propuneri și neputând totuși vota fiind vorba de persoane, trebuie să amânăm 
totuși acest punct, că vrem , că nu vrem, trebuie amânat , pană ne vedem la 
sala ca să votăm. Suntem într-o situație fără ieșire. Am plecat la drumul 
acesta cu ordinea de zi cu amendamentul acela , al renunțării punctului 29, 
acum a apărut această situație, asta este. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Oricum trebuie să supuneți la vot să 
scoateți de pe ordinea de zi acest proiect. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Sunteți de acord să-l scot de pe ordinea de zi?  

Dl consilier județean Bogdan-Angelin David –Președintele poate să retragă 
de pe ordinea de zi un proiect  fără vot. 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – După ce a supus ordinea de 
zi mai poate fi scos doar cu majoritatea consilierilor. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Doar cu vot. 
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Dl consilier județean Bogdan-Angelin David – Și dacă votăm împotrivă cum 
faceți votul? Dacă se votează să rămână pe ordinea de zi și sunt 3 sau 4 
propuneri, cum facem?  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Aveți dreptate și dumneavoastră dar totuși sunt 
oameni care respectăm legea și prin urmare cred că dumneavoastră veți fi de 
acord ca să scoateți acest punct de pe ordinea de zi.  

Dl consilier județean Bogdan-Angelin David – Faceti propuneri să scoatem 
toate proiectele care fac referire la completarea consiliilor de administrație. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Sunteți de acord ca să scoatem de pe ordinea de 
zi toate proiectele de hotărâre privind desemnarea reprezentanților consiliului 
județean ? 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – Nu domnule Președinte, 
mă scuzați, aici am stabilit că scoatem acest proiect în care era vorba despre 
o persoana care trebuia votată, mai sunt două proiecte 17 și 18 unde este 
nevoie să stabilim reprezentați pentru consiliile de administrație în cadrul 
muzeului și așa mai departe. 

Dl consilier județean  Aurel Iacșa  - Procentual s-a repartizat la fiecare partid 
un număr de persoane aferent procentului.  

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – Tocmai , acelea nu avem 
cum să le scoatem cum spunea colegul. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Acelea  nu sunt nominale. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu  - Acelea nu sunt nominale, 
nu  acum. 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – Cele care nu sunt nominale 
să rămână, iar cele care sunt nominale să fie dezbătute altă dată. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Mai sunt și reprezentații consiliului 
județean în consiliile de admnistrație ale spitalelor care nu au legătura cu alte 
nominalizări, deci partidele nu pot să facă nominalizări pentru acele 
persoane. 

Dl consilier județean  Cosmin-Constantin Ghiță – Acolo se poate supune la 
vot. 
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Dl consilier județean  Vasile Negoescu – Se ia procentul obținut la alegeri. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu - Nu discutăm despre acelea domnule 
Negoescu, discutăm despre reprezentanții în consiliile de administrație ale 
spitalelor. 

Dl consilier județean  Vasile Negoescu – Exact, cele pe care le-am stabilit 
ieri cu numărul fiecăruia. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu - Nu numărul, s-au stabilit și persoanele, 
că sunt anexe, din persoanele din aparatul executiv al consiliului județean. 

Dl consilier județean  Vasile Negoescu  - Da. 

Dl consilier județean  Aurel Iacșa  – Domnilor, dânșii se referă la consilierii 
care vor face parte din aceste consilii, nu la aparatul consiliului județean. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Dar nu s-a stabilit nominal niciun 
consilier în momentul de față.  

Dl consilier județean  Aurel Iacșa  -  Nu s-a stabilit, dar s-a stabilit procentual 
după partide, atunci de ce sa le scoatem de pe ordinea de zi. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu  - Pai nu vrem să le scoatem. 

Dl consilier județean  Aurel Iacșa  – Păi dumnealor vor să le scoată pe toate.  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Nu domnule. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Iacșa , nu le dați idei că poate vor apoi 
să le scoată. Obligația mea este să vă spun că punctul 15 se amână. Da? 

 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Consiliile de 
Administrație ale spitalelor din rețeaua proprie a Consiliului Județean Argeș, 
precum și aprobarea atribuțiilor Consiliilor de Administrație.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă 
mulțumesc. 
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       Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 vot 
,,abținere” (domnul consilier județean David Bogdan Angelin ).  
       S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 

 

 

                                                   - XVII - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Consiliile de 
Administrație ale unităților de învățământ special și la Centrul Județean de 
Resurse și Asistență Educațională Argeș.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă Nu. Vă 
mulțumesc.Unanimitate. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 

 

                                                   - XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în Consiliile de 
administrație/administrative ale instituțiilor de cultură subordonate consiliului 
județean.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 24. 

 

                                                   - XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Serviciului Public Județean Salvamont Argeș.    - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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Amendamente? Discuții ? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. Vă 
mulțumesc. Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 

 

                                                   - XX - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Bibliotecii Județene ,,Dinicu Golescu” Argeș.- 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 26. 

 

 

                                                   - XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
mandatarea Președintelui Consiliului Județean Argeș de a vota retragerea 
Unității Administrativ Teritoriale Rucăr și primirea în Asociație a Unității 
Administrativ Teritoriale Miroși în cadrul Adunării Generale a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară Argeș.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 
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                                                   - XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
trecerea din domeniul public în domeniul privat al Judeţului Argeş a unui teren 
aferent DJ 659, în vederea dezmembrării.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

          Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
          S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 

 

                                                   - XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Spitalului de Recuperare Brădet a unui bun imobil 
locuință, aflat în domeniul public al Județului Argeș.  - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 29. 

 

                                                  - XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință cu titlu gratuit Spitalului de Pediatrie Pitești a unui imobil-
clădire (fost depozit oxigen) și a terenului aferent, aflate în domeniul public al 
Județului Argeș.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

          Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
          S-a adoptat Hotărârea nr. 30. 
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                                                   - XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al Judeţului Argeş.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă 
a spus: 

      Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 31. 

 

                                                   - XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
alipirea a trei imobile situate în municipiul Câmpulung, Șoseaua Națională 
Pitești - Câmpulung, punctul Jidova.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Am eu o cerință, aș dori dacă 
puteți să ne puneți la dispoziție contractele de vânzare-cumpărare ale 
terenurilor, contractul 4681/16.09.2020 , respectiv 4682 . Când puteți să ni le 
puneți la dispoziție. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Le primiți scanate.  

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Mulțumim. 

Dl consilier județean  Aurel Iacșa  – Domnule Președinte, as vrea ca dl 
Zidaru să scoată chestia aceasta de campanie electorală, fără banere. 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Mă scuzați, oricum nu făceam 
campanie electorală. 

Dl consilier județean  Aurel Iacșa    - Ce aș putea să înțeleg? 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Iacșa, eu sunt convins  că nu 
convingea  pe nimeni dintre noi să voteze altceva decat ceea ce suntem. 
Domnule Zidaru veți primi documentele. Vă abțineți, sunteți împotrivă?  
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Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Suntem pentru , dar vrem și 
noi să fim informați mai bine. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Domnule Președinte, am avut și eu un 
comentariu în comisie și v-aș ruga să tineți cont de chestia aceasta. Este 
vorba de strategia viitoare pentru aceste terenuri. Ce se va întâmpla cu ele, ce 
proiect va fi acolo , pentru ca este un obiectiv extrem de important pentru 
noi, pentru Argeș, și ar fi intresant să știm și noi ce se va întâmpla acolo. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Am înteles,  domnule Grecu, veți primi toate  
lămurilile necesare în cel mai scurt timp.  

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 32. 

 

                                                   - XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achitării cotizației Județului Argeș către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară – ADI Molivișu pe anul 2020.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

      

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Am dori și noi un raport de 
activitate pe ultimii 4, 5 ani al ADI Molivișu plus angajații care sunt acolo și 
salariile. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Sigur că da. 

Dl consilier județean Marius–Dorel Postelnicescu - Eu am un comentariu. Aș 
dori un grafic cu ce va face această echipă de management, concret.  

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Domnule Președinte, ne-am dori să iasă 
cât mai rapid hotărârea de guvern în așa fel încât să facem graficul cerut de dl 
Postelnicescu. 

Dl vicepreședinte Marius–Florinel Nicolaescu - Nu putem să facem un grafic 
până nu avem o hotărâre de guvern. 
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Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Eu sunt convins că dl Postelnicescu știe ceva, 
până la sfârșitul anului primim aprobarea guvernamentală și de aici în colo o 
să îi obligăm pe distinșii colegi să îi facă și un grafic pentru următorul an. 

Dl consilier județean Marius–Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, 
sunt de acord cu ce ați spune dumneavoastră dar v-aș ruga să spuneți 
colegilor din PSD să lase ironiile politice pentru că eu vorbesc serios.  

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Și eu tot serios am vorbit, poate reușiți 
să ne ajutați noi n-am fost în stare datorită unor lucruri subiective poate la un 
anumit moment să scoatem această hotărâre de guvern, dar dumneavoastră 
ați făcut deja promisiuni în presă pe acest subiect și atunci să sperăm că.. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Domnule Pîrvu, ne asumăm și reușitele, 3 ani de 
zile nu am fost capabili să obținem,  dl Postelnicescu știe, dânsi au de un an, 
poate , intr-adevăr și cu sprijinul dânsului și al colegilor de la putere vom 
reusi să obținem această hotărâre. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu  - Și eu îmi doresc același lucru. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Cu toții ne dorim. Vă mulțumesc. Voturi 
împotrivă? Abțineri? Dl Ghiță vă abțineți sau sunteți împotrivă?  

Dl consilier județean Cosmin-Constantin Ghiță - Mă abțin, domnule 
Presedinte.  

Dl consilier județean George Dan Giuclea - Și eu mă abțin. 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Și eu, Zidaru Cristian. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – 4 abțineri. Vă mulțumesc mult. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 5 voturi 
,,abținere” (domnii consilieri  județeni Adrian Ștefan Cîrstea, Cosmin 
Constantin Ghiță, George dan Giuclea, Alexandru Mihai Ștefan, Cristian 
George Zidaru ).  
         S-a adoptat Hotărârea nr. 33. 
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                                                   - XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
abrogarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 31/28.06.2016 privind 
modificarea și completarea componenței Comisiei Tehnico – Economice 
constituită la nivelul Consiliului Județean Argeș.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

     Discuții ? Amendamente? Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Vă mulțumesc.Unanimitate. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 34. 

 

                                                   - XXIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Documentației de avizare a Lucrărilor de Intervenție – actualizată, 
pentru proiectul cu titlul “CONSERVAREA ȘI CONSOLIDAREA CETĂȚII 
POENARI ARGEȘ”, cod SMIS 116343 și a cheltuielilor legate de proiect, 
ulterior semnării contractului de finanțare.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

  Retras de pe ordinea de zi. 

 

                                                   - XXX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Acordului de parteneriat încheiat între Agenția pentru Dezvoltare 
Regională Sud Muntenia și UAT Județul Argeș pentru realizarea proiectului 
“Sprijin la nivelul regiunii Sud Muntenia pentru pregătirea de proiecte finanțate 
din perioada de programare 2021-2027 pe domeniile mobilitate urbană, 
regenerare urbană, centre de agrement / baze turistice (tabere școlare), 
infrastructura și servicii publice de turism, inclusiv obiectivele de patrimoniu cu 
potențial turistic și infrastructură rutieră de interes județean, inclusiv variante 
ocolitoare și / sau drumuri de legătură – 5D1” și cheltuielile aferente elaborarii 
documentațiilor tehnico-economice și serviciilor de verificare tehnica a 
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proiectului pentru obiectivul de investiții ”Modernizare DJ 679: Păduroiu 
(DN67B) - Lipia – Popești - Lunca Corbului – Pădureți – Ciești - Fâlfani - 
Cotmeana - Malu - Bârla - Lim. Jud. Olt, km 0+000-48.222; L=47,670 km”.    - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Comentarii? Amendamente? Dacă ne dă Dumnezeu să-l obținem, vă spun 
spun eu, va fi foarte greu pentru că la nivelul ADR Sud Muntenia întreaga 
sumă alocată pentru infrastructura rutieră este de 200 de milioane, mai puțin 
cu peste 150 de milioane față de exercitul 2014 – 2020. Suntem în grafic, 
discutăm , colaborăm cu ADR Sud Muntenia, sperăm să obținem finanțarea 
pentru acest proiect. 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru  – Trebuie făcut mai bine, nu ca 
proiectul de la Molivișu, că din cauza lui, uitați ce pățim acum, trebuie să 
plătim dublu și ceva.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Proiectul va fi foarte bine făcut din punctul 
acesta de vedere. 

Dl consilier județean Aurel Iacșa – Este vorba de Poienari, nu de Molivișu, 
domnule Zidaru. 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru – Poienari, da. 

 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 35. 

 

                                                   - XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Regiei Autonome de Administrare a Domeniului 
Public și Privat al Județului Argeș R.A. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Comentarii ? Amendamente? Abțineri?  

Dl consilier județean Manuel Tică – O abținere, domnule Președinte.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Voturi împotrivă? Mulțumesc. 
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         Proiectul de hotărâre a fost votat cu 32 de voturi ,,pentru” și 1 vot 
‚,abținere” (dl consilier județean Manuel Tică )    
         S-a adoptat Hotărârea nr. 36. 

 

                                                   - XXXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2020. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Comentarii? Amendamente? Abțineri? Voturi împotrivă ?  

         
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 37. 

 

Vă mulțumesc. Așa cum am discutat cu distinsul coleg o să îi punem în cel 
mai scurt timp documentația referitoare la ce se întâmplă cu radioterapia. 
Domnule Narcis Sofianu, aveți încredere că vă punem la dispoziție 
documentația necesară. 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu – Vă mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Și eu vă mulțumesc mult, stimați colegi.  

Dl consilier județean Cosmin-Constantin Ghiță  - Domnule Președinte, mai 
am eu un comentariu, dacă îmi permiteți. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă rog. 

Dl consilier județean Cosmin-Constantin Ghiță – Am urmărit cu atenție 
ultimele activități ale comisiilor de specialitate și am constatat că începe să se 
perpetueze o practică nu tocmai în regulă în ceea ce privește respectarea 
codului administrativ și anume votul acordat pe grupul de WhatsApp la 
proiecte de hotărâre dezbătute în cadrul cadrul comisiilor de specialitate fără 
a fi prezent consilierul respectiv la dezbaterea on-line. Până acum acest lucru 
s-a întâmplat de două ori. Aș vrea să rog consilierii județeni să aibă în vedere 
acest aspect și pe viitor să fie prezenți la dezbaterea on-line dacă doresc să-și 
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exercite votul pentru comisii. Dacă nu, să se consemneze absența 
dumneavoastră. Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Fac și eu apel ca să intrăm într-o 
normalitate și respectarea tuturor regulilor puse de regulile din această țară. 
Vă mulțumesc mult. Să vă dea Dumnezeu sănătate. 

     Şedinţa s-a încheiat la ora 13.30.   

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


